

Til medlemmer av programrådet

Dato:

REFERAT FRA PROGRAMRÅDSMØTE, PSYKOLOGISK INSTITUTT

Dato: 21.06.2022

Sted: N-202

Tid: Kl. 12.15-14.00

Tilstede: Vibeke Moe (leder), Beate Seibt, Inger Selvaag, Ylva Østby, Francisco Pons, Jørgen Aks, Charlie Dina Dickhausen,

Meldt frafall: Ole Andre Solbakken og Gunnar A. Malmin

SAKSLISTE:

O-sak 10/22	Orienteringer Utdanningsleder informerte om: <ul style="list-style-type: none">- Planer for høstens studiestart som bla involverer at studentassistenter er ansatt som kollokviementorer og at det er inngått samarbeid med ELIN om opplæring av disse- RETHOS-arbeidsgruppen for profesjonsprogrammet er i gang med å se på NOKUTs tilbakemeldinger og legger opp til en god prosess hvor en anbefaling til Programrådet ventes i slutten av høstsemesteret 22- Felles PSI-mal for Canvas implementeres på alle emner f.o.m. H22. Dette vil følges opp med Canvas workshop for de ansatte som ønsker dette- Første Programråds-møte til høsten blir 20.09.22- Informasjon om pilot for ny rutine for registrering av pliktarbeid H22 utsettes til det første møtet til høsten
D-sak 6/22	Ressursbruk og dimensjonering av emner Programrådet har tidligere påpekt behovet for en gjennomgang av samlet ressursbruk på undervisningen vi tilbyr. Vi ønsker nå å starte en prosess der målsettingen er å kunne ferdigstille og vedta et ressursrammeverk for undervisningsvirksomheten vår i løpet av høsten 22. På grunn av sykdomsforfall ble saken utsatt til 20.09.22, det første Programrådsmøtet til høsten
Eventuelt	<ul style="list-style-type: none">- Beate Seibt meldte inn ønske om at det til høsten organiseres en gjennomgang av emner på BA mht overlapp, men også sammenhengen i studieløpet. Evt kan studentassistenter bidra med en slik jobb. Utdanningsleder og Adm. Studieleder følger opp saken.

- | | |
|--|--|
| | <ul style="list-style-type: none">- Inger Selvaag meldte inn behovet for ytterligere oppfølging av Studiebarometeret. Utdanningsleder informerte om at resultatene av Studiebarometeret var oppe i et tidligere PR-møte og at dette også vil følges opp til høsten med et spesielt fokus på studentenes ønske om tilbakemeldinger og en drøfting av hvilken form dette kan ha. Eksamen og ulike vurderingsformer er et tema i tilknytning til dette som vi også vil ta opp igjen i Programrådet til høsten.- Det ble informert om at Ylva Østby er PSI's ressursperson inn i et nyopprettet Læringskontaktnettverk på SV-fakultetet som skal drives i samarbeid med EILIN. Ylva er også vår representant i fagrådet for utvikling av IT i utdanningen.- Utdanningsleder har fått forespørsel fra Siri Marie Aamodt ved EILIN om at PSI, som er et stort institutt, utnevner en læringskontakt i tillegg til Ylva. Dette kommer opp igjen på PR-møtet høsten. |
|--|--|

Vibeke Moe
Utdanningsleder